

ENGRAIS SOLUBLE / SOLUBLE FERTILIZER

15.5-0-0 19% Ca

Nitrate de Calcium grade serre / Calcium Nitrate Greenhouse

<i>DESCRIPTION DU PRODUIT</i>	<i>PRODUCT DESCRIPTION</i>
Le produit entre en solution très facilement, il est idéal pour la fertilisation gouttes à gouttes ou fertigation des légumes, arbres fruitiers et petits fruits. L'azote nitrique contribue au rendement alors que le calcium assimilable assure une excellente qualité.	The product goes into solution very easily, it is ideal for the fertilization drips or fertigation of vegetables, fruit trees and berries. Nitrogen contributes to yield while assimilable calcium ensures excellent quality.

<i>CARACTÉRISTIQUES</i>	<i>CHARACTERISTICS</i>
Type de produit : Engrais soluble Format : 22,68Kg, 25Kg, 1200Kg Densité : 1089.25528 kg/m <sup>3</sup> (68 lb. /ft.) Solubilité 20° C : 1200 gr / L	Product type: Soluble fertilizer Format: 22.68Kg, 25Kg, 1200Kg Density: 1089.25528 kg/m <sup>3</sup> (68 lb. /ft.) Solubility 20°: 1200 gr / L

<i>ANALYSE MINIMALE GARANTIE</i>	<i>GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS</i>
Azote total (N) -----15,5% 14,5% Azote nitrique 1,0% Azote ammoniacal Calcium (Ca) -----19,0%	Total Nitrogen (N) -----15, 5% 14, 5% Nitrate Nitrogen 1, 0% Ammonium Nitrogen Calcium (Ca) -----19, 0%

<i>INGRÉDIENTS</i>	<i>INGREDIENTS</i>
Double sel de nitrate d'ammonium et de calcium	Ammonium Calcium Nitrate Double Salt

<i>TAUX D'APPLICATION</i>	<i>APPLICATION RATES</i>
Selon les besoins.	As required.

**Fiche technique | Technical Sheet**  
**15.5-0-0 19% Ca**  
**Nitrate de Calcium grade serre / Calcium Nitrate Greenhouse**

<b><i>MISE EN GARDE</i></b>	<b><i>PRECAUTIONS</i></b>
<p>YaraLiva CALCINIT, dérivé du double sel de nitrate d'ammonium et de calcium, peut être mélangé avec tous les engrais solubles dans l'eau, à l'exception des solutions mères contenant du phosphate ou du sulfate.</p> <p>Nocif si avalé. Ne pas inhaler. L'engrais peut provoquer une irritation des yeux, du nez, de la gorge et de la peau. En cas de contact avec les yeux, rincer abondamment avec de l'eau et consulter un médecin si les symptômes surviennent.</p>	<p>YaraLiva CALCINIT, derived from Ammonium Calcium Nitrate Double Salt, can be mixed with all water-soluble fertilizers, except stock solutions containing either phosphate or sulphate.</p> <p>Avoid contact with skin and eyes. In order to ensure compatibility with pesticides and spray adjuvant, do a jar test prior to tank mixing. Use adequate volumes if adequate water quality is not possible, warm water will aid solubility.</p>